
 

     
ČLEN 

pokračování 

 
 

Neurčitý člen ein, eine, ein používáme pouze s jednotným číslem.  

 

Určitý člen der, die, das se pojí s jednotným i množným číslem.  

 

Určitý člen se nepoužívá: 

 

1. s vlastními jmény 

2. s názvy měst a některých států (Stuttgart, Tschechien, Deutschland) 

3. tituly 

4. názvy povolání v přísudku 

 

 

 

 

  
 

 

1. Ich bin Thomas.        Jsem Thomas./Jmenuji se Thomas.  

2. Er kommt aus Berlin.     On pochází z Berlína. 

Er ist aus Deutschland.    On je z Německa. 

3. Woher sind Sie, Herr Schmitz?   Odkud jste pane Schmitz?  

 

 

 

    ALE  

 

 

1.   -      -  

2. Er kommt aus Č. Budějovice.    On pochází z Č. Budějovic. 

Er ist aus der Tschechischen Republik. On je z České republiky. 

3. Der Junge ist aus Stuttgart.   Ten chlapec je ze Stuttgartu.  

Např. 


